
OBEC KAPUSANY
OBECNf URAD KAPUSANY

Hlavn6 104/6, 082 12 KapuSany

Z AP I S N I C A

Napisanri v priebehu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho
dia 25. septembra 2013 so zaiiatkom o 15:00 hod na Obecnom rlrade v KapuSanoch

Pritomni:
Ing. Jozef Pribula, starosta obce,

Ing. Jrin Zemdrik, prednosta obecn6ho riradu
Poslanci podla prezendnej listiny
Ing. Jozef Ferenc - kontrol6r obce

Mgr. Lucia Marcinov6 - zapisovatelka

Program:
l Otvorenie.
2. Vol'ba komisii (n6whov6, urdenie overovatel'ov z6pisnice).

3. Kontrola plnenia uzneseni.
4. Spr6va o kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce za I. polrok 2013.

5. Sprriva o derpani rozpodtu ZS s MS.

6. Spr6va o derpani rozpodtu obce Kapu5any k 15. 09. 2013.

7. Ziadosti.
8. R6zne.
9. Diskusia.
10. Zixer.

Bod i. I - Otvorenie

Zasadnutie obecn6ho zastupitel'stva otvoril a viedol starosta obce. Privital pritomnfch

a oboznri,rnil ich s programom zasadnutia. P. stafosta skonStatoval, Ze pritomnich je 6

poslancov, teda zastupitel'stvo je uzn65aniaschopn6. P. starosta sa opftal pritomnfch, di majti

nejak6 pripomienky k programu zasadnutia.

Ziadne pripomienky neboli.
Hlasovanie za predloZenj nrivrh: za:6 proti: 0

Bod E. 2 - Vol'ba komisii

P. starosta nawhol poslancov do komisii.
N6whov6 komisia: RNDr. Sldvka Gutekov6
Overovatelia zipisnice: Pavel Jak5a, Peter Hud6k

zdrZal sa: 0



P. starosta dal hlasovat' za predlo ilen! nAvrh.
Hlasovanie za predloZenly' n6vrh: za:6 proti:0 zdrZal sa: 0

Bod E. 3 - Kontrola plnenie uzneseni

Starosta obce oboznrirnil poslancov s plnenim uzneseni z posledndho zasadn'.:/"ia OcZ.
SkonStatoval, Ze (rlohy rrypljvajrice z uzneseni sri splnend aZ na uznesenie d. 40 (predital

znenie uznesenia), ktord sa bude prerokovdvat' na tomto zasadnuti v bode r6zne. Opjtal sa

poslancov, di niekto z pritomnjch m6 pripomienky k plneniu uloh. Pripomienky k plneniam

uloh z uzneseni neboli.

Bod i. 4 - Sprriva o kontrolnei Einnosti hlavn6ho kontrol6ra obce za I. nolrok 2013.

P. starosta odovzdal slovo hlavndmu kontrol6rovi obce p. Ferencovi.
P. Ferenc skon5tatoval, Ze kaLd! z pritomnlich podklady dostal, a teda si ich pre5tudoval.

N6sledne poslancom urditd body uvedend v spnive podrobnej3ie vysvetlil.
P. Luked sa opftal do sa mysli pod drobnfmi nedostatkami, na do p. Ferenc uviedol, Ze ide

o pripady, ked' na doklade chfba podpis alebo pediatka.

P. Luk6d sa opytal, Ze ak6 kontrola bola lrykonan6 na hrade, na do p. Ferenc uviedol, Ze 5lo

o kontrolu dochridzky.
P. starosta sa opjtal, di m6 niekto nejak6 ot6zky?

Poslanci k tomuto prijimajf :

Uznesenie E. 43120L3
Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie Spr6vu o kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra
obce zal. polrok 2013.
Hlasovanie za predloZenli n6vrh: za'.6 proti: 0 zdrZal sa: 0

P. starosta odovzdal slovo riaditel'ovi ZS s MS p. RuSd6kovi.

P. Ru5drik obozrulmil poslancov s organizadnfm zabezpedenim 5koly, na rok 2013/2014'

s podtom Ziakov, podtom tried, s podtom kniZkov, s derpanim rozpodtu ZS s MS.
P. starosta obozniimil poslancov s pripomienkami, ktor6 predniesol na rade Skoly.

Viacero poslancov sa zhodlo, Ze okolie Skoly m6 byt'na lepiej urovni -je potrebnd starat'sa

o chodniky, tr6vniky. Ziirovei podotkli, Ze okolie Skoly je vo vlastnictve obce, ale obec dala

pozemok do uXvania Skole a Skola sa m6 o okolie staraf.
V dase o 15:37 sa dostavil poslanec p. Bada.

P. RuSdrlk uviedol, Ze uvedend pripomienky d6 do poriadku' Nrlsledne upozomil na probl6m

so smetnlmi n6dobami - I'udia d6vajt svoj domovf odpad do smetnjch n6dob, ktord si
v are6li Skoly a potom p. upratovadky nemajri kde h6dzat'odpad zo Skoly. Nawhol, Ze by bolo

dobr6 tuto skutodnost' spomenrit' aj v obecnom obdasniku a upozomif na to obdanov.

P. Lapo5 navrhol, aby sa na schody pred Skolou nalepili koberdeky, aby sa v zime ne5mlfkalo,

na do p. Ruidrik uviedol, Ze uZ sri zakripen6 proti5mykov6 p6sky, ktor6 sa budri lepif na

schody
P. starosta sa oplital, di m6 niekto nejakir ot6zky - Ziadne ot6zky neboli.
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Poslanci k tomuto prijimajri:
Uznesenie E. 4412013
Obecn6 zastupitelistvo schval'uje Spr6vu o rrysledkoch a podmienkach rlchovno-vzdel6vacej
dinnosti ZS s MS Kapu3any za Skolsky rok 2012/2013.
Hlasovanie za oredloZen'i niiwh: za:.7 proti: 0 zdrZal sa: 0

V riimci derpania rozpodtu previdzkovej dasti ZS s MS sa p starosta oplital na jednotlivd
poloZky vo vlidavkovej dasti rozpodtu ZS s MS, ktor6 mu nasledne p. Ruidrik vysvetlil. P.

starosta odporudal prehodnotit' jednotliv6 poloZky, ako cestovnd, el. energia, interidrovd
vybaveni4 informatika, Skolenia a in6, urobit' bilanciu pri jednotliulch poloZk6ch, u ktorych
sa uZ vie, Ze do konca roka sa nevyderpajri, a tieto u3etren6 financie by sa mohli pouZif na

niedo in6. P. Ru5ddk bol upozornenf p. Lapo5om na dve prijmovd poloZky * cvidn6 Skola ZS

vo r"-i5ke 352,- € a cvidnb Skola MS vo vj5ke 101,- €, ktor6 nie sf v rozpodtovom opatreni a

je potrebn6 ich tam zahmft'.
P. RuSdaLk sa opjtal, di je moZn6 prijat' tak6. uznesenie tak, ako to bolo uZ v minulosti
schvdlen6 p. starostovi, Ze by on, ako riaditel' ZS s MS mohol robit' zmeny v prev6dzkovich

ruikladoch aspori do vjsky 1.000,- € bez toho, aby to bolo prerokovand na OcZ, s dim poslanci

srihlasili.
P. starosta sa opjtal, di m6 niekto nejak| otitzky - Liadne otlzky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajt:
Uznesenie i. 4512013

Obecnd zastupiteLstvo splnomociuje riaditera ZS s MS vykonilvaf zmeny rozpodtu tj. presun

medzi poloZkami beZndho rozpodtu do vlsky 1000 eur s t1fm, aby celkor".i objem vfdajov
ostal zachovanf. O kazdej zmene rozpodtu bude riaditell informovat' na najbliZ5om zasadnuti

OcZ.
Hlasovanie za predloZeni n6vrh: za'.7 proti:0 zdrZal sa: 0

Uznesenie i. 46n013
Obecn6 zastupitellstvo berie na vedomie spr6lu o derpani rozpodtu Zakladnej Skoly

s materskou Skolou Kapu5anY.

Hlasovanie za predloZeni n6vrh: za:7 proti:0

Uznesenie E. 4712013
Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje rozpodtovd opatrenie ().312013 Zikladnel Skoly s materskou

Skolou Kapu5any po zapracovani pripomienok.
Hlasovanie za predloZeni nrivrh: za'.1 proti: 0

P. starosta obomri.rnil poslancov s jednotlivimi poloZkami derpania rozpodtu a opital s4

m6 niekto nejakri otrizku - Ziadna otiizka nebola.

Poslanci k tomuto prijimajf :

Uznesenie i. 48n0l3
Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie

KapuSany k 15.9.2013.
Hlasovanie za predloZenlf nrlvrh: za:7

zdrZal sa:. 0

zdrZal sa: 0

spr6lu o dinnosti a o derpani rozpodtu obce

proti: 0 zdrZal sa: 0
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Poslanci poZiadali p. starostu, aby sa ul. Prichovsk6 opiitovne vysypala kamienkami, s dim p.

starosta srihlasil.
Prestrlvka od 17:05 hod. do 17:20 hod.

Bod6.7-Ziadosti

I . Ziadosf o. Fridolina Barto5a a poskltnutie finandn6ho prispevku na realiz6ciu eOV

P. starosta oboznrlrnil poslancov so Ziadostbu p. Fridolina Barto5a o poskynutie finandn6ho
prispevku na realiz6ciu domovej COV a ozrejmil poslancom danri problematiku.
Ziadne otinky ktejto ziadosti neboli.

Poslanci k tomuto prijimajt:
Uznesenie C. 49n013
Obecnd zastupitelstvo schval'uje prispevok na domovri distiarefi odpador.j'ch v6d pre p.

Fridolina Barto5a vo vfske 1000 eur z d6vodu technickej nemoZnosti pripojenia na existujricu
kanalizadnri sief obce Kapu5any.
Hlasovanie za predloZenf ntiwh: za:7 proti: 0 zdrial sa: 0

2. Ziadosf Stefana Anderka o vymeranie rizemn6ho pli,nu.

P. starosta obom6rnil poslancov so Ziadost'ou Stefana Anderka o zabezpedenie vypracovania

rizemn6ho pkinu z6ny vtadi hon (Mlynicka) na obytnf sribor rodinnly'ch domov. Informoval,

Ze rodina p. Anderka chce v tjchto miestach stavat dom, v rizemnom pliine t6to dast' je urden6

na wjstavbu, ale je potrebn6 vlpracovat' uzemnf plin z6ny ta obytny sibor rodirmjch
domov.
Liadne otazky k tejto ziadosti neboli.

Poslanci k tomuto prijimajit:
Uznesenie i. 50/2013
Obecnd zastupitel'stvo na ziklade Ziadosti p. Stefana Anderka o vypracovanie fzemn6ho

pliinu z6ny na obytnj sribor rodinnich domov - Vtddi hon uklade starostovi obce zapracovaf

tuto poZiadavku do niwhu rozpodtu obce Kapu5any na rok 2014-

Hlasovanie za predloZeny n6vrh: za:7 proti:0 zdrZal sa: 0

3. Ziadost' Martv Blanirovej a Ziadost' Tibora Soltdsa o riesenie havariin6ho stavu
potoka medzi ich pozemkami

P. starosta oboznifunil poslancov so Ziadost'ou p. Marty Blanrirovej a so Ziadost'ou p. Tibora

soltdsa a rysvetlil poslancom o aki probl€m sa jedn6 medzi pozemkami tichto dvoch

Liadatefov. Ide o priekopu, ktor6 st'ahuje vodu od Stvorprudovej cesty azpoli smerom

k Slovnaftu aZ do rieky Sekdov. Jednii sa o obecnly' pozemok. Pozemky obidvoch Ziadateliov

st po daZd och pravidilne zaplaven6 a zanesen6 ndnosmi bahna. Co sa tfka finandnej pomoci

k vzniknut'.im Skodrirn, obec tlito pomoc nem6Ze poskytntt', nakol'ko z6plaly sa v obci

rryskytujri dasto. obec rykonala zbierku len v roku 2010 pri zosuve p6dy. Je potrebnd aby si

rodiny n6rokovali Skodu cez poist'ovne'



Poslanci k tomuto prijimajri:
Uznesenie i. 51/2013
Obecnd zastupitefstvo na ziiklade Ziadosti p. Marty Blanrirovej a p. Tibora Soltdsa o rieSenie
havarijndho staw priekopy na ulici Zeleznidnej, parcela dislo C KN 1118, poveruje starostu
obce zabezpedit' vypracovanie projektovej dokument6cie na ripravu priekopy a tuto
premietnuf do nilwhu rozpodtu obce Kapu5any na rok 2014. Ziadosti o finandn6 od5kodnenie
za vzniknut6 Skody po z6plav6ch zo dna 17.6.2013 obec nem6Ze vyhoviet'.
Hlasovaaie za predloZenly' n6vrh: za:7 proti: 0 zdrLal sa:. 0

P. starosta obozniimil poslancov so Ziadost'ou Ing. Martina Stankovida o vybudovanie
cestn6ho spomal'ovada a znadky obltn6 z6na na ul. Pod hradom.
Poslanci podotkli, Ze v pripade, Ze sa na tuto ulicu rybuduje cestnf spomal'ovad, tak bude

doch|dzaf k v?idsim otrasom od kami6nov a aut, ktord tadial' chodia a v pripade umiestnenia

znadky obytnri z6na, rychlost'na ceste by bola zl;jlen| na 20 km,/h, ale t6to rjchlost' by v tejto
lokalite obdanmi pravdepodobne nebola dodrZiavan6.

Poslanci k tomuto prijimajf:
Uznesenie E. 5212013
Obecnd zastupitel'stvo nesrihlasi so Ziadosfou lng. Martina Stankovida o vybudovanie

cestn6ho spomalovada a o umiestnenie znadky obytn6 z6na na ulici Pod hradom.

Hlasovanie za predloZenly' nrivrh: zz:7 proti:0 zdrLal sa: 0

5. Ziadost' Zuzany Kandrovej a Ziadost' Toma5a Pribulu o odkirpenie obecn6ho pozemku

P. starosta obomrfunil poslancov so Ziadost'ou p. Ztnarty Kandrovej a so Ziadost'ou TomrLsa
pribulu o odk(rpenie obecnej parcely E. 1322 v k.i. Kapusany, ktor6 sa nach dza pred ich

parcelami na ul. Prichovskej.
Poslanci sa zhodli, Ze v pripade predaja tejto parcely jedn6mu Ziadatefovi, druhi Ziadatell by
sa na svoj pozemok nedostal. TaktieZ p. Ferenc podotkol, Ze obecnd parcely je moZn6 predat

v pripade, Ze sri neupotrebitetn6, do v tomto pripade nie je.

Poslanci k tomuto prijimajit:
Uznesenie i. $n013
obecnd zastupitel'stvo nesrihlasi s odpredajom dasti obecnej parcely d. c KN 1322 na ulici
Prichovskej pre Zuzanu Kandrovri a taktieZ pre Tomri.Sa Pribulu.
Hlasovanie za predloZeni nilvrh: za:7

Bod I. 10 - R6zne

proti:0

l. Prevod majetku

P. starosta odovzdal slovo p. Zemdrlkovi.
P. Zemtik obozn6mil poslancov s postupom predaja pozemku, ako s ryhl6senim predaj4

s podmienkami priameho predaj4 so zripisnicou z otv{rania a vyhodnotenia sft'aZnich
n6whov k priamemu predaju. Uviedol, ze z6ujemcom o tieto parcely bol len p. Szanto a suma,

zdrZal sa: 0

obltn6 z6na
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ktoru navrhol bola vySSia, ako bola uveden6 v znaleckom posudku. Ked Ze p. Szanto splnil
v5etky podmienky, ktor6 boli uveden6 vo vlzve, preto p. Zemdik odporudil poslancom
schvrilit' predaj tjchto parciel.
P. starosta sa opftal, di mii niekto nejakri otrizku - Ziadna otSzka nebola.

Poslanci k tomuto prijimajt:
Uznesenie E. 5412013
Obecne zastupitel'stvo schvafuje predaj pozemku registra C KN parceln6 iislo 1377/16,
zastavand plochy a niidvoria o rnfmere 1073 m'zapisan6ho na LV d. 1037, k.t. Kapuiany, za
cenu 1601,00 EUR a pozemok registra E KN parceln6 dislo 1431/9, ostatn6 plochy o vjmere
135 # zapisan5ho na LV d. 1885, k.ri. Kapu5any, za cenu 201,00 EUR pre Ing. Jaroslava
Szanta.
Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za:1

2. Oprava ziipisu

proti:0 zdrial sa: 0

zdrLal sa: 0

P. starosta oboznrirnil poslancov s listom zo Spr6vy katastra PreSov, ktorim odbor

katastr6lnych konani odpovedal na list p. Marty RuZbarskej vo veci presehenia z6pisu parcely

registra CKN 1400 na LV 1964 v katastr6lnom rizemi Fintice a nrisledne danri situaciu

rrysvetlil. Kataster si primal chybu pri zripise neknihovanej parcely na obec. Oplftal sa, di m:l

niekto nejakri otazku - Ziadna otiizka nebola.

Poslanci k tomuto prijimajri:
Uznesenie 6. 55/2013
Obecn6 zastupitellsWo srihlasi s opravou zipisu parcely d. C KN 1400 zapisanej na LV d.

1964 k.it. Fintice v zmysle pre5etrenia Spr6vy katastra Pre5ov.

Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:7 proti: 0

3. Prevod neupotrebitel'ndho majetku obce

P. starosta oboznrlmil poslancov s niiwhom, ktor6 parcely vo vlastnictve obce je moZnd este

predat', ako neupotrebitetnj majetok. Ide o parcely na b}walom PD, ktor6 obec nevluZiva

a v pripade zdujmu by sa tu vytvorila nov6 priemyselnd z6na.

p. Lapos sa oplital, Ze do ak niekto bude mat' z6ujem len o dast'parcely, na do p. slarosta

uviedol, Ze m6zu sa parcely aj rozdelif na dasti, ak sa zhodnoti, Ze po rozdeleni bude aj trl

ponechand dast' srica na predaj.

P. starosta sa opjtal, di m6 niekto nejaku otrizku - Ziadna otazka nebola.

Uznesenie 6. 5612013
obecn6 zastupitel'stvo podl'a $ 9a ods. I zrik. d. 138/1991 Zb. O majetku obci v zneni

neskor5ich predpisov schvafuje prevod neupotrebitefn6ho majetku obce, a to nehnutellnosti,

ktor6 sa nach6dzajt v katastr6lnom rizemi KapuSany, zapisanich na LV d. 1037 a to :

- pozemok parcela KN-C i. 1500/14, druh pozemku zastavan' plochy a n6dvoria o vlimere

7458 m",
-pozemok parcela KN-C C. 1500/15, druh pozemku zastavand plochy a n6dvoria o vfmere

4810 m',
-pozem^ok parcela KN-C i. 1500/19, dmh pozemku zastavan6 plochy a n6dvoria o qfmere

2583 m",



-pozemok parcela KN-C i. 1500/44, druh pozemku zaslavarrl plochy a n6dvoria o v1/mere
6137 m",
-pozemok parcela KN-C i. 1504, druh pozemku zastavan6 plochy a nridvoria o vfmere 518
m-,
-p^ozemok parcela KN-C i. 1505, druh pozemku zastavane plochy a n6dvoria o vly'mere 699
fr",
-p^ozemok parcela KN-C i. 1506, druh pozemku zastavan6 plochy a n6dvoria o vymere 692
m',
-stavba srip. 8.624 naparcele d. 1504, opis stavby kurin,
-stavba srip. i. 625 na parcele d. 1505, opis stavby o5iprlrei,
-stavba srip. i.626 na parcele d. 1506, opis stavby kurin,
na ziklade obchodnej verejnej sffaZe.
Hlasovanie za oredloZenf n6vrh: za:7

proti:0 zdrZal sa: 0

proti:0 zdrZal sa: 0

Uznesenie E. 57 n0l3
Obecn6 zastupitefstvo schval'uje podmienky obchodnej verejnej srit'aZe na predaj

nehnutelinosti, ato: pozemok parcela KN-C d. 1500/14, pozemok parcela KN-C d. 1500/15,

pozemok parcela KN-C d. 1500/l9,pozemok parcela KN-C E. 1500/44, pozemok parcela KN-
C d. 1504, pozemok parcela KN-C d. 1505, pozemok parcela KN-C d. 1506, stavba stp. d.

624, stavba srip. d. 625, stavba srip. d. 626, ktor6 sa nach6dzajri v katastr6lnom rizemi

Kapu5any zapisanfch na LV d. 1037.

Hlasovanie za predloZenli n6vrh: za:7

Bod i. 11 - Diskusia

P. starosta informoval poslancov, v akom 5t6diu je rieSenie prederp6vadky pri dome p.

Pastem6ka a predital list, ktori bol adresovanj rodinou Pasterniikovou a rodinou Szantovou

na ObtJ LP Pre3ov a na ktory md obec zaslaf stanovisko. lnformoval poslancov s programom

Integr6cia v Kosiciach, do ktordho sa obec zapoji t'.im,Ze poskltne autobus pre deti z FS

iereienka a FS Kapu3andan. Informoval, Ze na obec bola podand st'aZnost' na p. Pribulu vo

veci vol'ne pobehujircich k6v. obozn6mil s Rozsudkom sridu vo veci p. Lazorika. obomamil
poslancov, ze vel'kokapacitn! kontajner na druzstve sa oploti, aby sa zarnedzilo vysyp6vaniu

odpadu obdanom z infch obci, ktori tu ridajne chodia s qim, Ze pristup ku kontajneru bude

v stanovenfch dobrich. Tfm sa zabr6ni ukladaniu separovanfch zloZiek do kontajnera a zniZi

sa podet vlfvozov. Informoval poslancov s akciami, ktor6 sa eSte do konca roka budri konat'.

Oboznrimil s listom adresovanjm od obdana z Fulianky vo veci vystavby fabriky na

spracovanie PET flia3,plastov a pneumatik. Pripomenul nrlwh pomenovania miestneho parku

podlla sv. Cyrila a sv. Metoda a niivrh zneny niinru ul. Kr5fovskej.
vo veci ul. Kr6l'ovskej sa poslanci navrhli, aby si o tom rozhodli obdania, ktori na tejto ulici

bjvajir a ktorjch sa to bltostne dotfka a na zaklade ich nilwhu sa zmena n{zvu ulice schv6li

alebo neschvrili. vo veci pomenovania parku sa poslanci zhodli, Ze najlepSie bude, ak sa

k tomu vyjadria samotnly' obdania a navrhli, aby v najblizsom qftladku obecnfch novin bol

hlasovaci kup6n, ktorfm mdZu obdania zahlasovat' za alebo proti pomenovaniu parku podta

sv. Cyrila a sv. Metoda.
P. LukAd sa opilal do kedy sa vyprate druZstvo. Na do p. starosta uviedol. Ze uZ sa na tom

pracuje, bude to v blizkej dobe a nilsledne sa zadne s oplotenim kontajnera.

P. Muthia uporomil, Ze je potrebnd urobit' niedo vo veci sypania tr6vy pri moste na kriZovatke

ulic Bardejovskrl aNov6 Stvrt', na do p. starosta navrhol, aby sa to odfotilo a dalo do dasopisu.



8

P. stamsta sa opftal sa Ci md niekto v rdmci diskusie nejakf dotaz alebo ot6zku - nikto sa ku
slovu neprihlisil.

@.G.4vcr
P. starosta podakgval poslancom za 66asf p aldfvny prlstup podas rokovania OcZ.

Ing. J6n Z€mldk
prednosta obecndbo {nadu

Z6pisnicu naplsalr:
Mgr. Lucia lvtarcinovd

Overoval:
Pavel Jak5a

Pet€r Huddk


